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Abstract (en)
Method for winding (or spooling) a yarn (2) on a textile machine including a supply (3) and one or more call systems (4, 5) for the yarn as well as a
winding system (6). According to the invention, the drive of the call system or systems (4, 5) is provided by means of a motor (8) associated with a
frequency converter (9), each motor (7) driving the receiving support (6) being associated with a frequency converter (10). A tension detector (11)
measures the tension of each yarn (2) and regulates the speed of rotation of the receiving spool automatically as a function of the tension detected.
<IMAGE>

Abstract (fr)
Procédé de renvidage (ou bobinage) d'un fil (2) sur une machine textile comportant une alimentation (3) et un ou des systemes d'appel (4,5) pour
le fil ainsi qu'un systéme de renvidage (6). Selon l'invention, I'entrainement du ou des systemes d'appel (4,5) est assuré par l'intermédiaire d'un
moteur (8) associé a un convertisseur de fréquences (9), chaque moteur (7) entrainant le support de réception (6) étant associé a un convertisseur
de fréquences (10). Un détecteur de tension (11) mesure la tension de chaque fil (2) et reégle la vitesse de rotation de la bobine de réception
automatiquement en fonction de la tension détectée. <IMAGE>
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